



## 2 January to 30 March 2024 Buffet Pricing & Time 2024 年 1 月 2 日至 3 月 30 日自助餐價目及時間

You can enrol as a Shangri-La Circle member **instantly on arrival** at the restaurant or [click here](#) to join at any time prior to arrival to enjoy this offer & **earn** Shangri-La Circle points.

- Kids aged 0 to 3 can enjoy complimentary buffet, available for the first two children under the same booking, with at least 1 accompanying adult as member. A 50% saving on regular buffet prices (non-discounted) will be offered to the third child onwards.
- Kids aged 4 to 11 can enjoy 50% saving on regular buffet prices (subject to 10% service charge, and are based on original prices).

您可在**抵達餐廳後即時登記**成為香格里拉會員，或於抵達前隨時[按此加入](#)，專享以下優惠並**賺取**香格里拉會積分：

- 首兩名 0 至 3 歲小童可免費享用自助餐 (最少與一位會員成人賓客同行)；第三位或以上的同行小童可享半價。
- 4 至 11 歲小童可享自助餐原價五折優惠 (另加一服務費，並以原價計算)。

### Chinese New Year Corporate Offers

For every 12 adults, guests can enjoy any one of the following Chinese New Year special offers:

- Two complimentary bottles of Prosecco, house white wine, or house red wine **OR**
- A buffet voucher valued at HK\$500\*

\*Voucher can be used within 2 months at cafe TOO only. Terms and conditions, and black-out dates apply

### 新春節慶團體禮遇

每 12 位惠顧之成人客人可享以下任何一項新春特別禮遇：

- 免費享用意大利氣泡酒或特選紅酒或白酒兩瓶 或
- 價值港幣 500 元之自助餐禮券\*

\*禮券僅限於兩個月內在 cafe TOO 咖啡廳使用，另設條款及細則及不適用日期

	Original price 正價 Same for adults and kids 大小同價	Shangri-La Circle Members Exclusive 香格里拉會會員限定優惠	
Breakfast Buffet 自助早餐	<i>Mon – Sun &amp; PH 星期一至日及公眾假期 (6:30am – 10:30am)</i>		
	Original price 正價 HKD 398 per person 每位	No discount 不設優惠 HKD 398 per person 每位	Kids 50% off for members only 會員同行小童半價 HKD 199 per person 每位
Lunch Buffet 自助午餐	<i>Mon – Thur 星期一至四 (12pm – 2:30pm)</i>		
	Original price 正價 HKD 508 per person 每位	<b>Adults 25% off 成人 75 折優惠</b> (Applicable to 12 persons or above 適 用於 12 位或以上) HKD 381 per person 每位	Kids 50% off for members only 會員同行小童半價優惠 HKD 254 per person 每位
	<i>Fri 星期五 (12pm – 2:30pm)</i>		
	Original price 正價 HKD 508 per person 每位	<b>Adults 20% off 成人 8 折優惠</b> (Applicable to 12 persons or above 適 用於 12 位或以上) HKD 406.4 per person 每位	Kids 50% off for members only 會員同行小童半價優惠 HKD 254 per person 每位
	<i>Sat, PH and PHE 星期六、公眾假期及其前夕 (12pm – 3pm)</i>		
Original price 正價 HKD 598 per person 每位	<b>Adults 20% off 成人 8 折優惠</b> (Applicable to 12 persons or above 適 用於 12 位或以上) HKD 478.4 per person 每位	Kids 50% off for members only 會員同行小童半價優惠 HKD 299 per person 每位	



	<i>Sun 星期日 (12pm – 3pm)</i>		
	Original price 正價 HKD 598 per person 每位	<b>Adults 25% off 成人 75 折優惠</b> (Applicable to 12 persons or above 適用於 12 位或以上) HKD 448.5 per person 每位	Kids 50% off for members only 會員同行小童半價優惠 HKD 299 per person 每位
Dinner Buffet 自助晚餐	<i>Mon – Thu 星期一至四 (6:30pm – 10pm)</i>		
	Original price 正價 HKD 808 per person 每位	<b>Adults 25% off 成人 75 折優惠</b> (Applicable to 12 persons or above 適用於 12 位或以上) HKD 606 per person 每位	Kids 50% off for members only 會員同行小童半價優惠 HKD 404 per person 每位
	<i>Fri 星期五 (6:30pm – 10pm)</i>		
	Original price 正價 HKD 868 per person 每位	<b>Adults 20% off 成人 8 折優惠</b> (Applicable to 12 persons or above 適用於 12 位或以上) HKD 694.4 per person 每位	Kids 50% off for members only 會員同行小童半價優惠 HKD 434 per person 每位
	<i>Sat, PH and PHE 星期六、公眾假期及其前夕 (6:30pm – 10pm)</i>		
	Original price 正價 HKD 868 per person 每位	<b>Adults 20% off 成人 8 折優惠</b> (Applicable to 12 persons or above 適用於 12 位或以上) HKD 694.4 per person 每位	Kids 50% off for members only 會員同行小童半價優惠 HKD 434 per person 每位
	<i>Sun 星期日 (6:30pm – 10pm)</i>		
	Original price 正價 HKD 868 per person 每位	<b>Adults 25% off 成人 75 折優惠</b> (Applicable to 12 persons or above 適用於 12 位或以上) HKD 651 per person 每位	Kids 50% off for members only 會員同行小童半價優惠 HKD 434 per person 每位

**Terms and Conditions 條款及細則：**

- All prices are subject to 10% service charge, and are subject to original prices.
- The above prices and Shangri-La Circle members offer are not applicable to February 5 to 16.
- For further details, please contact us at (852) 2820 8571 / email at [cafetoo.isl@shangri-la.com](mailto:cafetoo.isl@shangri-la.com).
- 所有價目另加一服務費，並以原價計算。
- 以上價目及香格里拉會會員優惠不適用於 2 月 5 日至 16 日。
- 如欲查詢詳情，請致電 (852) 2820 8571 或電郵至 [cafetoo.isl@shangri-la.com](mailto:cafetoo.isl@shangri-la.com)。

**Chinese New Year Corporate Offers Terms and Conditions 新春節慶團體禮遇條款及細則：**

- Chinese New Year Corporate Offers are valid for qualified bookings made online, by phone or email, from now to February 29, 2024.
- Qualified bookings for Chinese New Year Corporate Offers refer to new bookings made for 12 adults or above from February 1 to 29, 2024.
- Chinese New Year Corporate Offers are not applicable to dinner buffet on February 9 and 14, and lunch and dinner buffet on February 10 to 12.
- Advance reservation is required.



- The offers are available on a first-come-first-served basis and are subject to the restaurant's availability and confirmation.
- The offers are non-redeemable for cash, either in part or in whole, and are non-refundable.
- The offers cannot be used in conjunction with credit card discounts, other promotional offers, membership privileges, gift certificates, or Shangri-La Circle Point redemption, except for Shangri-La Circle member's exclusive discount.
- The net consumption amount may earn Shangri-La Circle Points.
- Island Shangri-La, Hong Kong reserves the right to amend or withdraw the terms and conditions or terminate this offer without prior notice. In case of dispute, Island Shangri La, Hong Kong's decision shall remain final.
- 新春節慶團體禮遇適用於即日起至 2024 年 2 月 29 日期間通過網上、電話或電子郵件之合資格預訂。
- 新春節慶團體禮遇合資格預訂指 2024 年 2 月 1 日至 29 日期間之新預訂，並需預訂至少 12 位成人或以上。
- 新春節慶團體禮遇不適用於 2 月 9 日及 14 日自助晚餐、2 月 10 日至 12 日自助午餐及自助晚餐。
- 須提前預約。
- 禮遇名額有限，先到先得，額滿即止，並根據餐廳供應情況而定，以餐廳確認作準。
- 禮遇不可部分或全部兌換現金，亦不可退款。
- 禮遇不可與信用卡折扣、其他推廣優惠、會員禮遇、禮券或香格里拉會積分兌換同時使用，香格里拉會會員獨家折扣除外。
- 淨消費金額可賺取香格里拉會積分。
- 港島香格里拉保留修改或取消條款及細則或終止此優惠之權利，恕不另行通知。如有任何爭議，港島香格里拉保留最終決定權。